
توسعه سلامت دیجیتال در کشور،
اولویت معاونت علمی ریاست جمهوری است
فعالیت ۱۵۰ استارتاپ در حوزه سلامت دیجیتال

»دنیای هوادار« بررسی می کند؛

تفاوت قلعه نویي با دیگران چیست؟
مبادا باختِ بد پرسپولیس به الدحیل عادت فوتبال ایران شود!

ثبت ۲۹ اثر شهرداری تهران
در دهمین دوره مجمع جهانی شهری
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»دنیای هوادار« بررسی می کند؛
شیوه ارزشگذاری سهام شرکت ها

در بازار بورس

»سردار سلامی«: 
ملت ایران مسیر انقلاب را

با قدرت ادامه می دهد

با همکاری کمپانی ممنتو؛
اصغر فرهادی »قهرمان« را با
»نوید محمدزاده« می سازد؟

»دنیای هوادار« بررسی می کند؛

ایران همچنان از  ویروس کرونا
 پاک است؟

سازمان بهداشت جهانی: واکسن کرونا
 ۱۸ ماه دیگر آماده می شود
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نخود  هر آش!

لیست هست یا لیست نیست؟!
و  رای  از  حرف  که  هربار   
انتخابات و مشارکت عمومی 
بحث  و  انتظار  های  و صف 
در  جورواجور  های  جدل  و 
آید،  می  میان  به  مورد  این 
از  مختلف  های  کش  خط 
آستین منتقدین و منتظرین 
کذا  و  کذا  و  و مستشهدین 
بیرون می آید که این یکی کج نشست و آن یکی راست 
ایستاد. این یکی چپ نگاه کرد و آن یکی چشمش را بست.

ملاک های تایید و رد نامزدها برای استحقاق دریافت رای 
از شام و نهار انتخاباتی تا برند سرآستین کت یا مانتوی 
کاندیدای مورد نظر، همه و همه گزینه های روی میزی 
هستند که با دقت مورد واکاوی برای تشخیص سره از ناسره 

قرار می گیرند.
یکی از ابزارهای مورد وثوق اهل رای، لیست های انتخاباتی 
است که در آستانه طلیعه صفوف انگشت در جوهر فروکنی، 
از سوی احزاب و اجناح و افراد و اصناف همینجور پشت 
سر هم، بیرون می زند و می شود ملعبه ای برای خبرنگار 
جماعت از یکسو و وسوسه ای برای رای دهنده از سوی دیگر.

این لیست ها که اغلب پشت پرده های عجیب و غریب و 
لابی های سرسام آور و معاملات هولناکی هم دارد، در بیشتر 
مواقع می شود ملاک عمل و ملت همیشه در صحنه، کار را 
بر خود آسان دیده، به اقتضای حمایت فلان کسک از لیست 
مذبور، عطای تحقیق و تفحص درخصوص یک یک افراد 
حاضر در آن را به لقای یک رای واحد و به عبارتی شخمی به 
همه آن لیست کذا، ببخشند. بعد هم انتظار داشته باشند که 
هرکه در لیست بود یا مورد تایید همان افراد خاص بود، قطعا 
به منویات حزبی و خواست جمعی و رای دهندگان شخمی 

طرفدار آن نوع نگاه پایبند بماند.
به مدد چنین  افرادی که  برخی  به سراغ  برویم  اما  حالا 
سکوهای پرشی، به جایگاهی و مسئولیتی و شاید هم لفت و 
لیسی رسیده اند، اما راهی که رفته اند رو به غروب بوده و رو 
به سحر نبوده و با حال شب زده باید برگردند که کلا و حاشا، 
و فی المثل در تصمیمات داخلی ارگان مربوطه خط و مشی 
دیگری در پیش گرفته اند که به اصطلاح انگار هم از توبره 

می خورند و هم از آخور!!!
نمونه اش همین شورای شهر تهران و آن داستان معروف 
شهردار نشدن محسن هاشمی و ابقای قالیباف. بماند که 
خانم نماینده شورای مورد نظر، بعد ها تلاش کرد تا وارد تیم 
قالیباف بشود و هوتوتو اما نچ نچ نچ یعنی راهش ندادند که 

ندادند و بدجور بازی را وا داد و سابید به الک.
یا نمونه بزرگترش همین مجلس و اعضای لیست امید و 
گوگیجه زدن های بعضی از همین برامدگان این لیست در 

تصویب قوانین.
یا نمونه خیلی بزرگترش، همین دولت و فراخواندن مردم 
به تکَرار و انتخاب یک آقایی و انتصاب کلی وزیر متصل به 

طیفهای سیاسی غیره.
اینکه چنین عمل منافقانه ای در تمام موارد فوق از سوی 
وابستگان اصولگرایی و با پوشش اصلاح طلبی، اتفاق افتاده و 
در واقع به سبب وجود اعتماد عمومی در جامعه رای دهنده 
نسبت به اصلاح طلبان، رخ داده، هرچقدر سخیف و موهن 
باشد، سکوت معنادار و عدم برخورد صحیح اصلاح طلبان 
شاخص و به عبارتی، ناتوانی در بازسازی اعتماد عمومی این 
جناح در مردمی که رایهایشان را دزدیده شده می بینند را 

نمی شوید، با خود ببرد. والسلام...

فرمانده کل سپاه پاسداران انقلاب اسلامی 
گفت: ملت عزیز ایران در 22 بهمن ماه ثابت 
کردند که مسیر انقلاب را بی هیچ تردیدی با 

قوت و قدرت ادامه می دهد.

پایگاه  از  نقل  به  به گزارش »دنیای هوادار« 
حسین  پاسدار  سرلشکر  سپاه،  اطلاع رسانی 
از  رونمایی  آیین  در  گذشته  روز  سلامی 
کتاب های »روایت پدرخوانده» و »دانشگاه تراز 
انقلاب اسلامی« در دانشگاه جامع امام حسین 
)ع( با بیان اینکه براساس تدبیر و اندیشه مقام 
قوا )مدظله  فرماندهی کل  معظم رهبری و 
العالی( راه سعادت جامعه ما قوی شدن است، 
اظهارداشت: ما زمانی قوی می شویم که تولید 
جامعه  درونی  ظرفیت های  براساس  قدرت 
اتفاق بیفتد؛ زمانی که عالم باشیم و به علوم 

و فنون زمان مسلط شویم.
وی رسالت اصلی دانشگاه جامع امام حسین )ع( 
را پیشگامی در عرصه تولید علم و فناوری های 
جدید عنوان کرد و گفت: دانشگاه جامع امام 
شدن  جهانی  رسالت  بر  علاوه  )ع(  حسین 

در عرصه های علم و فناوری، باید پرچمدار و 
پیشگام تمدن سازی اسلامی نیز باشد.

فرمانده کل سپاه افزود: دانشگاه تراز انقلاب 
دانشگاهی است که در لبه مرزهای علم و 
فناوری قرار داشته و در عین حال به لحاظ 
تربیتی  الگوهای  و  اجتماعی  فرهنگی، 
دانشگاهی تمدن ساز باشد، این رسالت خطیر 
اسلامی«  انقلاب  تراز  »دانشگاه  کتاب  در 
منعکس شده و دانشگاه جامع امام حسین 
)ع( برای تحقق این هدف بلند برنامه ریزی 

می کند.
»روایت  کتاب  درباره  ادامه   در  سلامی 
پدرخوانده« که به استناد اسناد لانه جاسوسی 
آمریکا وضعیت رژیم طاغوتی پهلوی را بیان 
می کند،گفت: این کتاب می تواند مبنایی برای 
ارزیابی  این باشد که چرا انقلاب اسلامی شکل 
نجات  طاغوت  اسارت  از  را  کشور  تا  گرفت 
دهد و به دوران شکوفایی اسلامی که در آن 
الهی  ارزش های  آزادی و حاکمیت  استقلال 

می درخشد برساند.
مسیر سختی برای تثبیت استقلال و عزت این 

سرزمین طی شده است
سلامی با تاکید بر اینکه مسیر سختی برای 
این  سرافرازی  و  عزت  استقلال،  تثبیت 
داشت:  عنوان  است،  شده  طی  سرزمین 
امروز به فضل الهی ایران اسلامی برغم تمامی 
توطئه ها و خباثت های دشمنان، در قله های 

اعتبار، منزلت، شکوه، عظمت و پیشرفت قرار 
دارد و ملت عزیز ایران در ۲۲ بهمن ماه ثابت 
کردند که مسیر انقلاب را بی هیچ تردیدی با 
قوت و قدرت ادامه می دهند و رهبری عزیز و 
حکیم و ملت ایران و دین مبین اسلام ، بهترین 

سرمایه ما برای پیشرفت های بزرگ است.

سخنگوی دولت گفت: دولت تا 12 مرداد 
مدت  در  و  است  مردم  کنار  در   1400
می دهد  ادامه  خود  کار  به  خود  باقیمانده 
پیشاپیش  این باره  در  شایعه  گونه  هر  و 

تکذیب می شود.

»علی ربیعی« روز گذشته در حاشیه جلسه 
هیات دولت در جمع خبرنگاران با قدردانی 
از کسانی که در مراسم راهپیمایی ۲۲ بهمن 
با هر گرایش و عقیده ای و با همه انتقاداتی 
که وجود داشت شرکت کردند، اظهار داشت: 
همه  برای  امسال  بهمن   ۲۲ راهپیمایی 
همه  کنار  در  داشت.  فوق العاده  اهمیت  ما 
مشکلات ناشی از تحریم ها و جنگ اقتصادی 
اصول  در  هستند.  در صحنه  مردم  کماکان 
اساسی هم نظر هستند و این برای دولت و همه 

ما مغتنم است.

پیش بینی برای بارش های فروردین ماه
وی همچنین گفت: بحث دیگری که امروز در 

دولت مطرح شد این بود که توصیه می شود 
مسافرت انجام نشود. حتی زمانی که جاده های 
از  اصلی بسته می شود برخی اصرار دارند و 

جاده های فرعی عبور می کنند.
بارش های  پیش بینی  دولت  سخنگوی 
فروردین ماه را از دیگر موضوعات مطرح در 
نشست امروز عنوان کرد و افزود: استان هایی 
که احتمال بارش در آنها وجود دارد اعلام 
خواهند کرد. پیش بینی های سه ماه معمولا 
است.  بوده  درست  تقریب  درصد   ۷۰ با 
برخی از استان ها ممکن است در بارش ها 
جمهوری  رییس  که  شوند  مشکل  دچار 
امروز روی این موضوع تاکید داشتند و وزیر 
نیرو هم روی سدها و همچنین روی رها 
کردن آب مسائلی را مطرح کردند که در 
شد،  خواهند  بارش   دچار  که  استان هایی 

غافلگیر نشویم.
سخنگوی دولت افزود: امروز تصمیم خوبی به 
پیشنهاد بنیاد شهید اتخاذ شد که در قالب آن 
شرکت هایی که بیش از ۵۰ درصد سهامشان 

متعلق به ایثارگران است می توانند مشمول این 
تسهیلات شوند به شرط اینکه تا پایان دوره 
بازپرداخت، سهم ایثارگران کمتر از ۵۰ درصد 
نشود و از آن تفسیری که در گذشته می شد 
که به فرد ایثارگر داده می شود و شامل شرکت 
نمی شود، تعمیم پیدا کرد و ظرفیتی ایجاد شد 
تا ایثارگران بتوانند از اعتبارات صندوق توسعه 

ملی  استفاده کنند.

افزایش 30 درصدی فوق العاده جذب 
کارکنان شهرداری

دولت  جلسه  در  امروز  داد:  ادامه  ربیعی 
جذب  فوق العاده  درخصوص  نیز  تصمیمی 
کارکنان ثابت و رسمی شهرداری اتخاذ شد 
افزایش  آنها  که ۳۰ درصد فوق العاده جذب 

پیدا کرد.
جامعه  اساسنامه  اصلاح  از  همچنین  وی 
گفت:  و  خبرداد  مالیات  و  رسمی  مشاوران 
و  حسابداری  رشته های  اساسنامه  این  به 
حسابرسی اضافه شدند و پروانه کار حرفه ای 
برای آنها صادر می شود. پیش بینی می شود 
بین ۵۰ تا ۱۰۰ هزار نفر در فارغ التحصیلانی 
که قبلا در این رشته ها مرتبط داشتیم، بتوانند 

بازار کار جدید پیدا کنند.
درباره  سوالی  به  پاسخ  در  دولت  سخنگوی 
بحران سازی هایی که از سوی مخالفان دولت 
ایجاد می شود، گفت: دولت تا ۱۲ مرداد ۱۴۰۰ 
دهه  آینده  به  و  است  مردم  کنار  در  دولت 
جدیدی نگاه می کند و در مدت باقیمانده خود 
به کار خود ادامه می دهد؛ هر چه شایعه در 

این باره است پیشاپیش تکذیب می شود.

باید همان جمهوریتی که امام فرمود را 
دنبال کنیم

پنجم  دهه  را  جدید  دهه  از  منظور  وی 
انقلاب اسلامی ایران عنوان کرد و در پاسخ 

ما  گفت:  نو  جمهوریت  باره  در  سوالی  به 
که  چیزی  همان  و  نداریم  نو  جمهوریت 
امام گفت یعنی »جمهوری اسلامی نه یک 
کلمه بیشتر و نه یک کلمه کمتر«؛ را می 
امام  باید همان جمهوریتی را که  خواهیم. 
انتخاب  آن  اساس  که  کنیم  دنبال  فرمود، 

آزادانه ملت باشد.
ربیعی تصریح کرد: اگر از نو بودن یک جمهوری 
بحث می شود این است که با انتخابات، نو 
بودن جمهوری را داریم و فصل های جدیدی 
باید  فرصت صندوق ها  و  تجربه می کنیم  را 
همواره برای مردم فراهم باشد؛ همانطور که 
رییس جمهوری گفتند هر جا پایه های تغییر 
در جامعه ای وجود داشته و صندوق محور 
باشد آن جامعه با ثبات روبرو می شود و نظام ما 

نیز صندوق محور است.
درباره  که  آنها  دولت گفت: همه  سخنگوی 
صندوق ها تصمیم می گیرند و برای چگونگی 
مشارکت مردم زمینه سازی می کنند باید به 
این امر وفادار باشیم که صندوق ها پایه های 
تغییرات نظر مردم است و این چیزی است 
که ثبات، پایداری، توسعه و پیشرفت ایران را 

تضمین می کند.

مردم از صندوق ناامید شوند جامعه روز 
خوش نخواهد دید

وی خاطرنشان کرد: در جامعه ای که مردم 
ناامید شوند جامعه روز خوش  از صندوق ها 
نخواهد دید؛ چهل سال انقلاب ما مبتنی بر 
صندوق بود است و انقلاب اسلامی نیز انتخاب 
پایه های  انقلاب  اوایل  در  راحل  امام  و  بود 

صندوق را گذاشتند.
قانون  ابلاغ  زمان  درباره  همچنین  ربیعی 
انتخاباتی  تبلیغات  مالی  منابع  شفافیت 
نمایندگان از سوی رییس جمهوری گفت: آمار 

دقیق را ندارم، می پرسم و اعلام می کنم.

»سردار سلامی«: 

ملت ایران مسیر انقلاب را با قدرت ادامه می دهد
خبر اول

از دولت چه خبر؟

 دکتر علی  ساجدی

»ربیعی« تاکید کرد:

تکذیب پیشاپیش هرگونه شایعه درباره استعفا در دولت

خبر
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»فرمانده انتظامی البرز«:
زوج سارق لوازم خودرویی

در کرج به دام افتادند
فرمانده انتظامی البرز گفت: با تلاش کارآگاهان اداره عملیات 
ویژه پلیس آگاهی این استان، زوج سارق با ۱۵۰ فقره سرقت 

لوازم داخل خودرو در کرج دستگیر شدند.

 سردار عباسعلی محمدیان روز گذشته با اعلام این بخر اظهار 
داشت: در پی وقوع چندین فقره سرقت لوازم داخل خودرو 
در نقاط مختلف استان البرز توسط سرنشینان یک دستگاه 
خودرو پژو پارس، شناسایی و دستگیری سارقان در دستور 

کار اداره عملیات ویژه پلیس آگاهی قرار گرفت.
در  نفره   ۳ و   ۲ های  گروه  در  سارقان  کرد:  اضافه  وی 
ساعات پایانی شب به وسیله یک دستگاه خودرو پژو پارس 
خودروهای فاقد لوازم بازدارنده را شناسایی کرده و با شیوه 

تخریب قفل اقدام به سرقت لوازم داخل آن ها می کنند.
ماموران با بکارگیری اقدامات پلیسی  مالک خودرویی که 
به وسیله آن سرقت صورت می گرفت شناسایی  با بررسی 
سوابق نامبرده مشخص شد همسر وی از سارقان سابقه دار 

و حرفه ای است.
مخفیگاه متهمان نیز شناسایی که با هماهنگی مقام قضائی 
در یک عملیات غافلگیرانه متهم به همراه همسرش دستگیر 

و به پلیس آگاهی منتقل شدند.
وی با اشاره به این که این زوج سارق با همدیگر اقدام به 
سرقت می کردند خاطرنشان کرد: متهمان در ابتدا منکر 
انجام هرگونه سرقت بودند اما پس از دیدن مستندات پلیس 
چاره ای جز اعتراف نیافته و به ۱۵۰ فقره سرقت لوازم داخل 

خودرو با همکاری یک نفر دیگر اقرار کردند.

 زلزله ۴.۵ ریشتری
شفت گیلان را لرزاند

بعدازظهر چهارشنبه  بزرگی ۴.۵ ریشتر  به  لرزه ای  زمین 
حوالی احمد سرگوراب واقع در شفت استان گیلان را لرزاند.

به گزارش »دنیای هوادار«، به نقل از مرکز لرزه نگاری کشور 
این زمین لرزه در ساعت ۱۴ و ۲۳ دقیقه و ۱۴ ثانیه در عمق 

۱۸.۳ کیلومتری زمین به وقوع پیوست.
محل دقیق رخ دادن این زمین لرزه نیز در طول جغرافیایی 
۴۹.۴ شمالی و ۳۷.۰۷  شرقی گزارش شده است. هنوز از 

خسارت احتمالی این زلزله گزارشی مخابره نشده است.
شهرستان شَفت از شهرستان های استان گیلان در شمال 
ایران است. این شهرستان دارای ۲ بخش و ۴ دهستان است. 
جمعیت این شهرستان ۷۰۲۹۲ نفر است )سال ۱۳۸۳( و 

مرکز آن شهر شفت )گیلان( می باشد.

مشکلات ۲ واحد تولیدی استان 
قزوین بررسی شد

مشکلات ۲ واحد تولیدی استان قزوین روز چهارشنبه در 
راستای تحقق شعار رونق تولید با حضور هدایت الله جمالی 
پور استاندار و مدیران مربوط مورد بحث و بررسی قرار گرفت.

در این جلسه مشکلات راه اندازی شرکت مایوان موتور در 
زمینه تولید رنگ کار فلزات و رنگ کاری قطعات پلاستیکی 
خودرو از زبان مدیران شرکت مطرح شد و استاندار دستور 

لازم را برای رفع آنها صادر کرد.
فاز اول طرح صنعتی مایوان موتور با سه هزار و ۶۰۰ میلیارد 
ریال سرمایه گذاری و ۱۵۰ نفر اشتغال ۱۴ بهمن امسال در 

شهرک صنعتی خرمدشت کلنگ زنی شده بود.
استاندار قزوین در این جلسه بر پیگیری مصوبات جلسات و 
اجرای کامل مصوبات کارگروه تسهیل و رفع موانع تولید و 
همچنین ستاد فرماندهی اقتصاد مقاومتی استان تاکید کرد.

رئیس مرکز اطلاع رسانی وزارت بهداشت، 
ایران  گفت:  پزشکی  آموزش  و  درمان 
همچنان از ویروس کرونا پاک است. هیچ 
و  نداشته ایم  تاکنون  را  ویروس  این  مورد 
مشکوک  مورد  حتی  گذشته  روز  دو  در 

جدیدی نیز در کشور نبوده است.

این  اعلام  با  گذشته  روز  جهانپور  کیانوش 
خبر گفت: شایعاتی که در برخی رسانه ها از 
جمله رسانه های معتبر در مورد وجود موارد 
مشکوک یا فوت فردی به علت ابتلا به ویروس 
کرونا منتشر شده، صحت ندارد و از رسانه های 
فضای  در  که  شایعاتی  نداریم  انتظار  معتبر 

مجازی وجود دارد را بازنشر بدهند.
دانشجویان  کرونا  آزمایش  نتایچ  گفت:  وی 
ایرانی بازگشته از ووهان چین نیز منفی بوده و 
تا این لحظه )صبح چهارشنبه( هیچ مورد ابتلا 
به ویروس کرونا در ایران چه در بین ایرانیان 
و چه خارجی ها نبوده است. البته دانشجویان 
بازگشته از ووهان چین با توجه به اینکه برخی 
منابع دوره نهفتگی این ویروس را تا ۱۴ روز 
هم ذکر کرده اند یک هفته دیگر در قرنطینه 

می مانند.
رسانی  اطلاع  و  عمومی  روابط  مرکز  رئیس 
وزارت بهداشت افزود: در مورد تکرار آزمایش 
به  توجه  با  نیز  دانشجویان  این  برای  کرونا 
پروتکل و دستورالعمل کنترل کرونا و با نظر 
وزارت  واگیر  های  بیماری  مدیریت  مرکز 
بهداشت عمل می شود اما اکنون حال همه 
این دانشجویان خوب است و هیچ نشانه ای 

از بیماری ندارند.
جهانپور گفت: گر چه در چین تعداد بیماران و 
موارد فوتی ویروس کرونا بیشتر شده و تعداد 
بیشتری از کشورها ) ۲۴ کشور( درگیر این 
سازمان  هشدار  سطح  اما  اند  شده  ویروس 
بهداشت جهانی تغییر نکرده بنابراین اقدامات 
کنترلی وزارت بهداشت شامل کنترل مرزها 

کماکان مانند گذشته انجام می شود.

بر مسافران غیر  اکنون علاوه  ادامه داد:  وی 
مستقیم چین، همه مسافران ایرانی و خارجی 
که وارد مرزهای کشور می شوند تک به تک 
از نظر علایم بیماری کنترل می شوند و تعداد 
اسکنرهای تب سنج در مرزهای کشور افزایش 

یافته است.
بهداشت  وزارت  رسانی  اطلاع  مرکز  رئیس 
نیز  آنفلوانزا  بیماری  وضعیت  آخرین  درباره 
 H۱N۱ آنفلوانزای  ویروس  شیوع  گفت: 
فروکش کرده و موارد این بیماری کمتر شده 
است اما با توجه به فصل سرما موارد ابتلا به 
آنفلوانزا همچنان در کشور مشاهده می شود و 
بیشتر موارد آن از نوع آنفلوانزای نوع B است 
که خطر کمتری دارد اما در هر صورت رعایت 
بهداشت  به خصوص  فردی  بهداشت  اصول 
ترشحات  انتشار  از  پرهیز  و  و سرفه  عطسه 
تنفسی به دیگران توسط افراد بیمار و شست 
و شوی مدام دستها برای همه مردم ضروری 

است.
کشور  اورژانس  باش  آماده  از  همچنین  وی 
برای کمک به افراد گرفتار در برف و کولاک 

استانهای شمالی خبر داد.

سازمان بهداشت جهانی: واکسن کرونا 
18 ماه دیگر آماده می شود

اعلام   )WHO( جهانی  بهداشت  سازمان 
کرد که امیدوار است ظرف ۱۸ ماه آینده به 

واکسنی برای ویروس کرونا دست یابد.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از فاکس 
نیوز، تئودور آدهانوم دبیرکل سازمان بهداشت 
جهانی روز گذشته در یک کنفرانس مطبوعاتی 
گفت: »ابداع واکسن ها و درمان شناسی بخش 
مهمی از برنامه های تحقیقاتی است، اما تنها 
بخش آن نیست. ساخت چنین واکسنی زمان 
می برد و ما در این مدت بی دفاع نخواهیم 

بود.«
آدهانوم افزود، »اولین واکسن )کرونا( ممکن 
است طی ۱۸ ماه آماده شود. بنابراین ما امروز 

باید با استفاده از سلاح های موجود هرکاری 
که می توانیم برای مبارزه با این ویروس انجام 

دهیم.«
ملی  موسسه  مدیر  فوسی  آنتونی  گفته  به 
آلرژی و بیماری های عفونی انستیتوی ملی 
اولیه  آزمایشات   )NIH( آمریکا  بهداشت 
آوریل  ماه  در  زیاد  احتمال  به  واکسن  این 

)فروردین-اردیبهشت( آغاز می شود.
براساس آمار سازمان بهداشت جهانی، شمار 
از  هفته  این  دوشنبه  کرونا  ویروس  تلفات 
مرز یک هزار نفر عبور کرد. تاکنون دستکم 
۴۰.۲۳۵ نفر تنها در چین به این ویروس آلوده 
شده اند و ۳۹۳ مورد ابتلا نیز از ۲۴ کشور دیگر 

در جهان گزارش شده است.
تب، سرفه و تنگی نفس از علائم این ویروس 
هستند که با انجام اقدامات پیشگیرانه می توان 

از ابتلا به آن جلوگیری کرد.
از بیماری آمریکا  مرکز کنترل و پیشگیری 
برای  تا  می کند  توصیه  افراد  به   )CDC(
را  دست های خود  مرتباً  کرونا  از  پیشگیری 
بیمار خودداری  افراد  با  تماس  از  و  بشویند 
کنند. این آژانس همچنین نسبت به لمس 
چشم ها و صورت هشدار داده و افراد را به تمیز 
نگه داشتن و ضدعفونی کردن مداوم اشیاء و 

سطوح خانه و محل کار توصیه می کند.

وزیر بهداشت:  تست هموطن زنجانی 
مشکوک به کرونا منفی بود

وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی گفت:  
خانمی  در زنجان بود که چند وقت تحت نظر 
قرار داشت و سه بار تست شده و آخرین تست 

وی  هم  منفی بوده است.
روز گذشته در حاشیه جلسه  نمکی  سعید 
هیات دولت در جمع خبرنگاران با بیان اینکه 
به مردم اطمینان می دهیم کرونا وارد کشور 
از  افزود: ۳۶ مبادی ورودی به کشور  نشده، 
طریق زمینی، هوایی و دریایی برای پیشگیری 

از ویروس کرونا کنترل می شود.

وی ادامه داد: ویروس کرونا برای جهان و ما 
تهدید جدی است و اکنون تمام پروازهای 
و  شده  متوقف  کشور  به  چین  مستقیم 
اگر  کردیم  اعلام  خارجه  امور  وزارت  به 
ایرانیانی که می خواهند از چین وارد کشور 
شوند از قبل فهرست آنها را به ما بدهند تا 

بررسی کنیم.
وزیر بهداشت تاکید کرد: افرادی که از ووهان 
به ایران آمده بودند در قرنطینه بوده و بر اساس 
آزمایش های متعدد تست آنها در مورد ویروس 
روز  در  است،  خوب  حالشان  و  منفی  کرونا 
چهاردهم پس از قرنطینه با دعوت از خانواده 

های این افراد نشستی برگزار خواهیم کرد.
نمکی گفت: نماینده سازمان جهانی بهداشت 
نیز از اقدامات ما در مورد قرنطینه این افراد 
بازدید داشته و مطلوب  انجام آزمایش ها  و 

ارزیابی کرده است.
وی با بیان اینکه مردم نیاز متداول به ماسک 
گمرک  با  مکاتبات  اساس  بر  گفت:  ندارند، 
واردات پارچه های مخصوص ماسک و ماسک 
را متوقف کردیم و با پارچه های تولید داخل، 
ماسک تهیه می کنیم و استفاده از آن را بطور 

متداول به مردم نیز توصیه نمی کنیم.
اعلام  بارها  کرد:  خاطرنشان  بهداشت  وزیر 
کردیم هر گونه موردی مورد مثبت ویروس 
کرونا در کشور مشاهده شود به مردم اعلام 
از خارج به  خواهیم کرد، حتی یک پروازی 
کشور داشتیم که یک فرد چینی در آن بود، 
پرواز را ردیابی کرد و بردیم در قرنطینه، مردم 

نگران نباشند، همه چیز در کنترل است.
ویروس کرونا که شیوع آن از اواخر دسامبر 
سال گذشته میلادی )دی ماه( در چین شروع 
شد، علاوه بر ۳۰ استان و منطقه چین، به ۲۴ 

کشور جهان شماری نیز سرایت کرده است.
وزارت بهداشت بامداد گذشته )چهارشنبه( 
کرونای  ویروس  قربانیان  شمار  کرد:  اعلام 
تن   ۱۱۰ و  هزار  یک  به  چین  در  جدید 

رسیده است.

»دنیای هوادار« بررسی می کند؛

ایران همچنان از ویروس کرونا پاک است؟
سازمان بهداشت جهانی: واکسن کرونا ۱۸ ماه دیگر آماده می شود

سلامت و پزشکی

اجتماعی



4
روزنامه

پنج شنبه  24 بهمن 98 - شماره 424

   دکتر علی قوامی
محقق، مدرس و مشاور کارآفرینی

و  تحلیل گر بازارسرمایه

سرمایه گذاری در بورس دارای اهمیت بسیار زیادی 
در سامانه های اقتصادی است و به عبارتی یکی از 
پارامترهایی است که میزان سنجش سلامت و 
یا بیماری اقتصادی کشورها را مشخص می کند. 
یکی از مهم ترین مباحثی که در اقتصاد دنیا مورد 
بررسی قرار می گیرد استفاده از سرمایه های راکد 

در جهت توسعه ی اقتصادی هر کشور است.
آنها  دادن  سوق  و  راکد  پس اندازهای  جذب 
شرکت های  و  بنگاه ها  تولیدی،  واحدهای  به 
بورس محسوب  وظایف   مهم ترین  از  اقتصادی؛ 
شده و با ایجاد امکانات و بستر مناسب زمینه 
کارآفرینی،  توسعه  در  مردم  عموم  مشارکت 
رونق تولید و رشد بنگاه های اقتصادی را فراهم 
این  داشتن  دلیل  به  بورس  بنابراین  می آورد. 
خصوصیات می تواند به عنوان یک اهرم مهم در 
کنترل نرخ تورم و افزایش نرخ رشد پس اندازهای 
راکد و سرمایه های سرگردان نقش مهمی را در 

اقتصاد هر کشوری داشته باشد.
بسیار  بازاری  سرمایه،  بازار  این  که  آنجایی  از 
ارزشمند و جذاب اما پرُخطر – البته برای افراد 
بورس-  در  فعالیت  قواعد  با  ناآشنا  و  بی تجربه 
محسوب می گردد؛ در ادامه این نوشتار به معرفی 
یکی از متداول ترین شیوه های ارزش گذاری سهام 

در بازارهای بورس می پردازیم.
شیوه ی  از  استفاده  با  بورس  بازار  متخصصین 
تحلیل بنیادی )Fundamental( برای تعیین 
سهام برتر بازار، ابتدا شرکت ها را از فیلترهایی 
مانند »روند سودآوری شرکت«، »ویژگی فصلی 
و سالانه کانسلیم«، »توان تعدیل شرکت« و … 
عبور می دهند و در آخر ممکن است به تعدادی 
شرکت برسند که از تمام فیلترها عبور کرده و 
از نظر بنیادی شرایط مشابه و یکسانی داشته 
باشند. در پایان و به کمک برخی پارامترها نظیر: 
دهند  تشخیص  می توانند   ... و   EPS، P/E
که کدام سهم از وضعیت مطلوب تر )سوددهی 

بیشتر( برخوردار است.

EPS پارامتر »سود هر سهم« یا
 Earning Per همان  یا   EPS پارامتر 

است.  معروف  سهم  هر  سود  به  که   Share
مالی،  از شروع سال  یکبار قبل  مدیران شرکت 
سال های  در  شرکت  عملکرد  وضعیت  براساس 
گذشته و برنامه های آتی که در سال های آینده 
اجرا خواهد شد، پیش بینی خود را از سود سال 
آینده اعلام می کنند. سپس در مقاطع ۳ ماهه و 
طی سال با توجه به وضعیت عملکرد و رویدادهایی 
 EPS( که رخ می دهد، پیش بینی درآمد هر سهم

( آن سال را مورد بازنگری قرار می دهند.
تمامی این اطلاعات با توجه به اینکه هنوز سال 
»پیش بینی«  نرسیده،  پایان  به  شرکت  مالی 
محسوب می شود. بعد از اتمام سال مالی شرکت 
و مشخص شدن عملکرد واقعیِ آن سال، درآمد 
اعلام  واقعی   )EPS( عنوان  تحت  سهم  هر 
خواهد شد. چون EPS شرکت نشانگر قدرت 
در  است،  خود  سهام داران  به  سود دهی  در  آن 
استفاده  مورد  بسیار  شرکت ها  وضعیت  تحلیل 
EPS قرار می گیرد. شایان ذکر است پیش بینی
های آینده و نرخ رشد آن بر قیمت سهام تأثیر 
می گذارد. سهام داران و تحلیل گران، EPSهای 
آینده  EPSهای  برآورد  برای  را  شده  گزارش 
و برآورد نرخ رشد آتی به کار می برند و در واقع 
توان سودسازی شرکت را ارزیابی می کنند. رقم 
EPS به بیانی نشان دهنده وضعیت شرکت و 
عملکرد مدیریت و نیز ترسیم تصویری از آینده 

شرکت نیز است.
دو شرکت می توانند رقم EPS یکسانی داشته 
باشند اما یکی از آنها این رقم سود به ازای هر 
سهم )EPS( را با سرمایه گذاری کمتری بدست 
آورده است. ناگفته پیداست شرکتی که با سرمایه 
کمتری بتواند سود بیشتری بسازد کارآمدتر از 
دیگریست و اگر همه فاکتورهای دیگر مساوی 
باشد، معمولا شرکت بهتری برای سرمایه گذاری 

است.

پارامتر »ضریب سهام یا نسبت قیمت به 
درآمد هر سهم« 

در تحلیل بنیادی )Fundamental( نسبت 
بدین  می باشد.  تحلیل  مرحله  آخرین   P/E
 »)P/E( صورت که از نسبت »قیمت به درآمد
برای تشخیص ارزشمندی قیمت سهم نسبت به 
استفاده می شود. P/E کوتاه  سودآوری شرکت 
شده نسبت به قیمت سهم( به EPS درآمد هر 
سهم است و همان گونه که از نام آن پیداست از 
تقسیم »آخرین قیمت روز سهام یک شرکت« به 

»سود هر سهم« آن بدست می آید.
می شود  محاسبه  تاریخ هایی  در   P/E غالباً 
را  ماهه  سه   EPS اطلاعات  شرکت ها  که 
انتظارات  واقع  در   P/E نسبت  می کنند.  افشا 

سرمایه گذاران از بازدهی آینده یک دارایی را به 
ما نشان می دهد.

سرمایه گذار  یک  که  می دهد  نشان  نسبت  این 
حاضر است به ازای هر ۱ ریال بازدهی که از سهام 
خود بدست می آورد، چند ریال پرداخت کند. نام 
دیگر P/E ضریب سهام است. این نسبت یکی 
از ابزارهای قدیمی و عمومی پراستفاده به منظور 
این  دهنده  نشان  و  است  سهام  ارزش گذاری 
موضوع است که قیمت سهام شرکت، چند برابر 
میزان سود نقدی است که شرکت به هر سهم 
خود تخصیص می دهد یا قیمت سهام نسبت به 
سودی که شرکت بورسی بین سهامداران خود 

توزیع می کند، چه میزان ارزش دارد.
در یکی از تعریف های این نسبت آمده است که 
نسبت P بر E میزان بازدهی یک دارایی را به ما 
 P/E نشان می  دهد. به عبارت دیگر حاصل نسبت

زمان بازگشت دارایی را به ما نشان می  دهد.
درصد  حدود ۲۰  بانک  یک  اگر  مثال؛  طور  به 
)۱۰۰/۲۰=۵/۱( سود سالانه پرداخت کند P بر 
با ۵ می  باشد. یعنی اگر سرمایه ما  برابر  E آن 
۱۰ میلیون تومان باشد و بانک سالانه ۲۰ درصد 
سود پرداخت کند، هر ساله ۲ میلیون تومان به ما 
پرداخت می کند. به عبارتی P/E برابر ۵ به این 
معنی است که پس از ۵ سال دارایی ما به طور 

کامل باز می  گردد.
در بازار بورس هم برای هر شرکت مانند مثالی که 
در بالا گفته شد می توان نسبت P/E را بیان کرد. 
به طور مثال اگر قیمت یک سهم ۲۰۰۰ ریال باشد 
و سود هر سهم آن ۲۵۰ ریال باشد P/E این سهم 

برابر ۸ می  باشد.
سهام  فروش  و  خرید  در  نسبت  این  به  توجه 
شرکت های بورسی همواره باید مدنظر سهام داران 
قرار  بگیرد؛ چون هرچه نسبت P/E یک شرکت 
آن  در  موجود  شرکت های  سایر  با  مقایسه  در 
بودن  ارزنده  نشان دهنده  باشد،  کمتر  صنعت 
 P/E آن سهم است. از طرفی با بررسی نسبت
با نسبت P/E سایر  یک شرکت و مقایسه آن 
شرکت های فعال در آن صنعت، می توان دریافت 
که آیا قیمتی که هم اکنون برای سهم شرکتی در 
بورس تعیین شده، قیمت مناسبی است یا خیر؟ 
همچنین تحلیل گران مالی با ضرب EPS در رقم 
P/E درخصوص پایین یا بالا بودن قیمت سهام 

قضاوت می کنند.
باشیم  داشته  توجه  موضوع  این  به  باید  البته 
تأثیرگذار  عوامل  از  یکی  تنها   P/E نسبت  که 
که  شرکت هایی  در  است.  سهام داران  خرید  در 
سودده نیستند و EPS منفی دارند، وضعیتی 
چالش برانگیز برای محاسبه P/E به وجود می آید 
و نظرات مختلفی برای محاسبه این نسبت در این 

 P/E موارد وجود دارد. برخی بر این باورند که باید
 P/E را منفی حساب کرد، برخی اعتقاد دارند باید

صفر به سهم داده شود.

مقایسه نسبت P/E شرکت
با نسبت P/E گروه:

سایت  در  سهم  یک  به  مربوط  صفحه  در  اگر 
معاملات بروید خواهید دید که علاوه بر نسبت 
P/E برای آن سهم در کنار آن P/E گروه هم 
آمده است. نسبت قیمت به درآمد گروه میانگین 
زمینه  یک  در  که  است  شرکت هایی   E بر   P

مشخص فعالیت دارند.
در بسیاری از موارد مشاهده می  شود که نسبت 
P/E شرکت با گروه اختلافی بیشتر از ۱ واحد 
دارند. در چنین مواقعی گفته می شود که نسبت 
قیمت به درآمد شرکت تمایل دارد تا خود را به 
گروه نزدیک کند. “عرضه و تقاضا” و “روند سود 
آوری سهم” دو عامل تاثیرگذار در تغییر ارزش 
ذاتی هر سهم هستند. عرضه و تقاضا روی قیمت 
سهم تاثیر گذار است و روند سودآوری سهم روی 

مقدار درآمد سهم )EPS( موثر است.

به طور کلی با توجه به ارزش ذاتی گروه، برای 
نسبت قیمت به درآمد هر شرکت سه حالت 

متفاوت دارد:
گروه   P/E از بالاتر  نسبت P/E شرکت  الف- 

باشد:
همانطور که پیش تر بیان شد، P/E شرکت تمایل 
دارد خود را به گروه نزدیک کند. برای این منظور 
باید حاصل نسبت P/E شرکت کاهش یابد. این 
اتفاق در دو صورت امکان پذیر است. دو پارامتر 
اصلی در نسبت P/E شرکت تاثیرگذار است. اگر 
بخواهیم حاصل نسبت قیمت به درآمد شرکت 
کاهش یابد یا باید قیمت سهم )P( کاهش یابد 
که بسیار خطرناک است یا باید سودآوری سهم 
)EPS( آن افزایش یابد که در این صورت اتفاق 

خوبی برای سهم رقم خواهد خورد.
حال فرض کنید سهمی P/E بالاتری نسبت به 
گروه دارد و نتوانسته روند سودآوری خود را افزایش 
دهد. چنین سهمی برای کاهش نسبت قیمت به 
درآمد خود ناچار به کاهش قیمت خود می باشد و 

برای سرمایه گذاری اصلا مناسب نیست!

ب- نسبت P/E شرکت هم تراز با P/E گروه 
باشد:

منظور از اینکه P/E شرکت هم تراز با گروه خود 
باشد؛ این است که اختلاف چندانی نداشته باشد. 
معمولا اختلاف کمتر از ۱ واحد را هم تراز در نظر 
می گیرند. در چنین شرایطی نمی  توان تحلیلی 

برای P/E شرکت انجام داد.

 P/E از  پایین تر  شرکت   P/E نسبت  ج- 
گروه باشد:

اگر سهمی P بر E پایین تری نسبت به گروه خود 
داشته باشد برای اینکه خود را به گروه برساند باید 
مانند حالت  باز هم  یابد.  افزایش  P/E شرکت 
 E بر P اول باید یکی از دو پارامتر تعیین کننده
شرکت تغییر کنند. یا باید قیمت سهم افزایش 
یابد یا مقدار سود هر سهم آن کاهش یابد. کاملا 
مشخص است که اگر قیمت سهم افزایش یابد 
اتفاق خوبی برای سهم خواهد بود و سرمایه گذاران 
از چنین سهمی استقبال می کنند. اما اگر روند 
برای سهامداران  یابد،  سودآوری شرکت کاهش 

مناسب نیست.
حال فرض کنید شرکتی که نسبت قیمت به 
درآمد پایین تری نسبت به گروه خود دارد، روند 
سودآوری خود را افزایش داده باشد. در چنین 
شرایطی اختلاف ارزش ذاتی هر سهم شرکت 
 P/E افزایش  برای  و  می شود  بیشتر  گروه  با 
شرکت تنها عامل افزایش قیمت سهم می تواند 
شرایطی  چنین  بنابراین  باشد.  گذار  تاثیر 
می تواند یک موقعیت فوق العاده برای سرمایه 
قیمت  افزایش  احتمال  که  چرا  باشد  گذاران 

سهم بسیار بالا است.

بنابراین:
تحلیل  در  مهم  ابزارهای  از  یکی   P/E نسبت 

بنیادی است اما کافی نیست.
 P/E بالایی بد نیست و هر نسبت P/E هر نسبت

پایینی هم خوب نیست.
شرکتی با P/E بالاتر از گروه و روند سودآوری 

نامناسب، خطرناک ترین نوع سرمایه گذاری است.
شرکتی با P/E پایین تر از گروه و اوضاع سودآوری 

مناسب، بهترین نوع سرمایه گذاری است.

شیوه ارزش گذاری سهم با استفاده از 
P/E و EPS پارامترهای

برای مثال فرض کنید با محاسبه دقیق نسبت 
آمده  بدست   ۵ عدد  شرکت  یک  برای   P/E
است و سود EPS برای این سهم ۱۰۰ تومان 
باشد. بنابراین قیمت محاسبه شده برای سهم این 
شرکت ۵۰۰ تومان است. حال اگر قیمت عرضه ی 
سهم در بازار بورس مثلا ۴۰۰ تومان باشد قیمت 
سهم ارزنده است. یعنی می  تواند تا قیمت ۵۰۰ 
تومان رشد کند، پس برای خرید مناسب است. 
اما اگر قیمت سهم در بازار ۶۰۰ تومان باشد یعنی 
قیمت آن گران است و ممکن است تا قیمت ۵۰۰ 

تومان افُت کند و برای خرید مناسب نیست.

»دنیای هوادار« بررسی می کند؛

شیوه ارزشگذاری سهام شرکت ها در بازار بورس

 بازاریابی و فروش

اقتصادی
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وجود ۱۲۰ گود پرخطر در تهران
مدیرکل معماری و ساختمان معاونت شهرسازی شهرداری 
تهران از پایش مداوم گودهای پایتخت خبر داد و گفت: ۱۲۰ 
گود پرخطر در شهر وجود دارد که به صورت مداوم کنترل 

خواهد شد.

به گزارش دنیای هوادار به نقل از مهر، مهدی درباره وضعیت 
گودهای پایتخت با بیان این که بررسی های شهرداری تهران 
که  دارد  وجود  تهران  در  گود  که ۳۱۸  است  داده  نشان 
عملیات اجرایی در آن انجام نمی شود، اظهارکرد: از این میان 
۱۲۰ گود با خطر بالا شناسایی شده است که به صورت 

مداوم این گودها پایش و رصد می شود.
او با بیان این که گودهای تهران تنوعی از مشکلات دارند 
و نمی توان یک علت خاص را برای رها شدن آنها عنوان 
کرد، گفت: این گودها برای اجرای پروژه های ساختمانی 
ایجاد شده اند؛ اما ممکن است در میان راه مالک با مشکلات 
حقوقی یا بحران های مالی و یا علت های دیگر روبه رو شود 
به همین دلیل عملیات ساخت وساز در این گودها انجام 

نمی شود و عمدتا این گودها تنوعی از مشکلات را دارد.
مدیرکل معماری و ساختمان معاونت شهرسازی شهرداری 
تهران با بیان این که ما گود رها شده به این معنا که نظارتی 
بر آن نمی شود، در تهران نداریم، ادامه داد: علاوه بر شهرداری 
مداوم  به صورت  نیز   ... و  مهندسی  نظام  سازمان  تهران، 
وضعیت گودهایی که عملیات اجرایی در آنها انجام نمی شود 
را پیگیری می کنند، اما واقعیت این است که تا زمانی که این 
گودها به تراز صفر - صفر نرسند خیال ما راحت نمی شود و 

باید آنها را به صورت مداوم پایش کنیم.
صالحی در پاسخ به این سوال که چرا برخی از این گودهای 
پرخطر پر نمی شوند، اظهارکرد: واقعیت این است که پر 
کردن یک گود راه حل قطعی رفع خطر نیست؛ چرا که 
شرایط هر گود متفاوت است و باید دستورالعمل های رفع 
خطر بسته به شرایط هر گود باشد و باید بگویم که حتی 
پر کردن گود با خاک اگر بدون رعایت شرایط کلی گود 
باشد می تواند خطرسازتر شود و البته دقت داشته باشید که 
رقم های زیادی برای پر کردن گودها باید صرف کرد و شاید 
پر کردن گودها،  از بودجه عمرانی یک سال شهرداری نیز 

بالاتر برود.
او با بیان اینکه تمامی گودهای پایتخت را تحت نظر و پایش 
داریم، اضافه کرد: براساس پایش انجام شده بیشترین گودها 

در مناطق یک تا پنج، ۱۸ و ۲۲ است.

تهران چه رنگی می شود؟
مدیرعامل سازمان زیباسازی شهر تهران به تشریح شیوه نامه 

استاندارد در حوزه رنگ پایتخت پرداخت.

به گزارش دنیای هوادار به نقل از همشهری آنلاین، برزین 
ادارات زیباسازی  ضرغامی در نشست هم اندیشی روسای 
مناطق ۲۲ گانه تهران، با اشاره به موضوع رنگ در شهر 
گذشته  در  تهران  شهر  زیباسازی  سازمان  گفت:  تهران 
شیوه نامه استاندارد در حوزه رنگ نداشت؛ به همین دلیل 
با برگزاری جلسات مختلف و دعوت از صاحب نظران در این 

حوزه چارچوبی را برای این موضوع مشخص کردیم.
ضرغامی اضافه کرد: با توجه به عجله ای شدن تدوین این 
شیوه نامه، برخی از شهرداران مناطق، معاونان خدمات شهری و 
یا مدیران زیباسازی نسبت به پیاده سازی آن با سوالاتی مواجه 

شدند. امسال شیوه نامه را بازنگری و به مناطق ابلاغ کردیم.
مدیرعامل سازمان زیباسازی شهر تهران ادامه داد: اگر این 
شیوه نامه در حوزه رنگ المان های مختلف سطح شهر اجرایی 
شود شاهد یک هارمونی رنگی در سطح شهر خواهیم بود و 
اگر کسی به شهر تهران وارد شود متوجه می شود که تهران 

هم از یک پالت رنگی متناسب برخوردار است.
به گفته مدیرعامل سازمان زیباسازی شهر تهران، بحث 
از دیگر موضوعات مطرح شده در  متفاوت  رنگی  پالت 

حوزه رنگ است.
وی به مباحث مطرح شده در خصوص رنگ آمیزی جداول 
بتونی اشاره کرد و گفت: در کارگروه رنگی که در سازمان 
تشکیل دادیم و همچنین بر اساس شیوه نامه، رنگ کردن 

جداول را ممنوع کردیم.

رئیس مرکز مطالعات و برنامه ریزی شهر 
تهران از ثبت 29 اثر در قالب رویداد جانبی، 
آموزشی با محوریت این مرکز و هماهنگی با 
مرکز ارتباطات و امور بین الملل و همکاری 

بخش های شهرداری تهران خبر داد.

مهر،  از  نقل  به  هوادار  دنیای  گزارش  به 
با  مرکز  این  رئیس  بوچانی  محمدحسین 
اشاره به سیاست های شهرداری تهران مبنی 
رتبه بندی  در  تهران  جایگاه شهر  ارتقای  بر 
دوره  این  در  از شرکت  گفت: هدف  شهرها 
ارائه دستاوردهای شهرداری تهران در دهمین 

اجلاس مجمع جهانی شهری است.
به گفته ی او در بخش رویداد جانبی که در 
روز دوشنبه ۱۰ فوریه ۲۰۲۰ مصادف با ۲۱ 
بهمن ۱۳۹۸ برگزار می شود، ۱۰ اثر پذیرفته 
شده مرکز مطالعات و برنامه ریزی شهر تهران 
در قالب یک رویداد جانبی با عنوان: »فرهنگ 
ارایه  تهران«،  شهری  مدیریت  در  نوآوری  و 

می شود.
برنامه  و  مطالعات  مرکز  شده  پذیرفته  آثار 
ریزی شهر تهران در این اجلاس شامل: ۱- 
تجربه تهران در اجرای قیمت گذاری ترافیک، 
۲- جشنواره پژوهش و نوآوری در مدیریت 

خیابان  عنوان:  با  کتاب  معرفی  شهری، ۳- 
صلح، ۴- نقش شهروندان در کنترل فرونشست 
شهر تهران، ۵- چارچوب برنامه ریزی مبتنی 
بر جامعه برای مواجهه با فرسایش شهری، ۶- 
آلودگی صوتی و اثرات آن بر تهران، ۷- ارزیابی 
نیازها و اولویت بندی استانداردهای مدیریت 
شهری بر اساس استانداردهای ملی موجود، 

۸- شورای تحقیق و نوآوری، ۹- زندگی شبانه 
خدمات   -۱۰ تهدیدها،  و  فرصت ها  تهران؛ 
شهری نوآورانه و بشردوستانه فراملی در مراسم 

زیارت اربعین است.
او همچنین از شرکت ایران در بخش صدای 
داد  خبر   )Voices from cities( شهرها 
و گفت: دو رویداد »نقش فرهنگ در زیست 

در  مشارکتی  شهرهای  »ساخت  و  پذیری« 
کشورهای در حال توسعه؛ زیرساخت ها، منافع 
و محدودیت ها« توسط شهرداری تهران برگزار 

می شود.
اجلاس   )WUF( شهری  جهانی  مجمع 
است.  شهری  مسائل  زمینه  در  جهان  برتر 
سازمان  توسط  سال ۲۰۰۱  در  مجمع  این 
ملل متحد تأسیس شد تا یکی از مهمترین 
قرار  بررسی  مورد  را  امروز جهان  موضوعات 
دهد: شهرنشینی سریع و تأثیر آن بر جوامع، 

شهرها، اقتصاد، تغییر شرایط و سیاست.
او ابراز امیدواری کرد که بتوان از این فرصت 
در راستای بیان اقدامات و تجربیات شهرداری 
تهران در زمینه رویکرد »تهران، شهری برای 

همه« استفاده کنیم.
این مجمع با سازماندهی برنامه اسکان بشر 
ملل متحد )UN-Habitat( ، به دلیل تبادل 
نظر و تجربیات در مورد چالش های شهری، به 
یکی از گسترده ترین گردهمایی های موجود در 

عرصه بین المللی تبدیل شده است.
در این دوره اجلاس بیش از ۲۵ هزار بازدید 
کارشناسان  جمله  از  المللی،  بین  کننده 
شهری و مدیران محلی و منطقه ای شرکت 

می کنند.

به  تیر  هفت  تقاطع  هوشمندسازی  طرح 
بهره برداری رسید.

به گزارش دنیای هوادار، محمدرضا احمدی 
طرح  برداری  بهره  و  اجرا  به  اشاره  با  نژاد 
هوشمندسازی تقاطع هفت تیر، گفت: نظارت 
و اتخاذ تصمیمات لحظه ای بر جریان ترافیک 
در شهر کرج یکی از راه حل های بهبود و 
رفع مشکلات ترافیکی این کلانشهر محسوب 

می شود.
او افزود: امروزه اختصاص زمان سبز به محورها 
بر اساس حجم ترافیک عبوری در هرلحظه و 
ایجاد هماهنگی در شبکه حمل و نقل شهری، 
کنترل  هوشمند  سیستم های  توسط  تنها 

انجام  تقاطعات  راهنمایی  مرکزی چراغ های 
می گیرد.

معاون حمل و نقل و ترافیک شهرداری کرج 
تقاطع  هوشمندسازی  طرح  کرد:  تصریح 
هفت تیر با استفاده از رویکرد زمان واقعی«با 
هدف کنترل ترافیک شهری« به وسیله اندازه 
طول  تنظیم  ترافیک،  فعلی  شرایط  گیری 
چرخه، انشعابات و فاصله زمانی از یک تقاطع با 

تقاطع بعدی اجرا می شود.
به گفته او زمانبندی تمامی تقاطعات بر اساس 
حجم عبوری از هر محور و نیاز هر مسیر به 
زمانبندی بهینه از اهداف اصلی هوشمندسازی 
تقاطعات محسوب می شود چرا که این سامانه 
عبوری،  ترافیک  لحظه ای حجم  محاسبه  با 

بهینه ترین زمان را برای فازبندی مسیرها در 
نظر می گیرد.

زمانبندی  کرج،  شهر  برای  ویژه  طراحی 
قابلیت  ترافیک،  حجم  اساس  بر  هوشمند 
هدایت صوتی عابرین پیاده، قابلیت فازبندی 
تقاطع تا ۱۶ فاز مجزا، اعلام هر نوع خرابی یا 
سوختگی لامپ به صورت هوشمند، کاهش 
تاخیر و توقف اعمالی بر خودروها در تقاطعات 
درون شهری، کنترل اتوماتیک و بهینه سازی 
عملکرد چراغ های راهنمایی بر مبنای تغییرات 
لحظه ای در تقاضا و ظرفیت تردد خودروها، 
مصرف  و  هوا  آلودگی  سفر،  زمان  کاهش 
سوخت از مهم ترین مزایای اجرای این طرح و 

کنترلر به شمار می رود.

اجتماعی  خدمات  سازمان  سرپرست 
شهرداری تهران از ثبت رکورد جذب افراد 
سرمای  پی  در  بی خانمان  و  کارتن خواب 

شب های اخیر تهران خبر داد.

ایسنا،  از  به نقل  به گزارش دنیای هوادار 
پذیرش  وضعیت  مورد  در  مالک حسینی 
در  برف  بارش  به  توجه  با  کارتن خواب ها 
خوشبختانه  گفت:  دما  کاهش  و  تهران 
مورد  هیچ  تاکنون  انجام شده  اقدامات  با 
سرما  اثر  بر  بی خانمان  افراد  برای  فوتی 

نداشته ایم.
او با بیان این که رکورد بی سابقه جذب افراد 
پایتخت  سرد  شب  دو  این  در  بی خانمان 
شکسته شد، گفت: ۴۲۱ نفر از افراد بی خانمان 
جذب شدند که به عبارت دیگر این تعداد افراد 

در  که  بودند  افرادی  کل  درصد  معادل ۲۵ 
گرمخانه ها مستقر شده اند.

اجتماعی  خدمات  سازمان  سرپرست 
این  عمده  این که  بیان  با  تهران  شهرداری 

به  تا  که  بودند  کسانی  شده  جذب  افراد 
حال تجربه مراجعه به گرمخانه را نداشتند 
اما شدت سرما آنها را به سمت گرمخانه ها 
سوق داده اند، اظهار کرد: معمولا در روزهایی 
که هوا سرد است ۶۰ درصد مراجعه کنندگان 
در طول روز در گرمخانه ها می مانند، اما این 
که  بود  گونه ای  به  شرایط  اخیر  روز  چند 
به گرمخانه ها،  مراجعه کنندگان  ۷۵ درصد 

ماندگاری داشتند.
حسینی با بیان این که سه گرمخانه سیار که 
در شوش، تجریش و آزادی مستقر شده بودند 
توانستند حدود ۱۰۰ نفر را پذیرش کنند، ادامه 
داد: امسال با کمک شهرداران شب توانستیم 
یک تیم ۴۰۰ نفره برای پوشش شهر در شب 
ایجاد کنیم تا خدایی ناکرده شاهد بروز اتفاقی 

در شهر نباشیم.

ثبت 2۹ اثر شهرداری تهران در دهمین دوره مجمع جهانی شهری

احمدی نژاد خبر داد؛

بهره برداری از طرح هوشمندسازی تقاطع هفت تیر در کرج

جذب بی سابقه افراد بی خانمان در شب های سرد پایتخت

شهری
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هنری

با همکاری کمپانی ممنتو؛

اصغر فرهادی »قهرمان« را با
»نوید محمدزاده« می سازد؟

اقدام تحسین برانگیز بازیگر چینی؛

جایزه ۱۴۳ هزار دلاری جکی چان برای کاشف واکسن کرونا

هفتادمین جشنواره فیلم برلین؛

»کرونا« به جشنواره برلین هم رحم نکرد!

سینمای جهانخبر روز

اصغر فرهادی در تدارک ساخت فیلم جدیدش در ایران است. خبری که بانی 
فیلم چند ماه پیش برخی از جزییات آنرا منتشر کرد و حالا مشخص شده نام 

آن »قهرمان« است.

چند ماه پیش رئیس کمپانی ممنتو، برای عقد قرارداد با اصغر فرهادی به تهران آمد و 
با او سفری نیز به شیراز و حوالی آن داشتند. به احتمال قوی، داستان فیلم یا بخشی از 

آن در لوکیشن های شیراز می گذرد.
این فیلم با نام »قهرمان« به زبان فارسی و با حضور عوامل ایرانی در شیراز ساخته می 
شود. کمپانی ممنتو، پخش کننده و تهیه کننده شریک ساخته های قبلی اصغر فرهادی 
در ساخت این فیلم هم مشارکت خواهد کرد. جزیات داستان و ترکیب بازیگران این فیلم 
هنوز اعلام نشده  اند. با این حال شنیده می شود فرهادی قصد دارد نقش اول فیلمش 
را به »نوید محمدزاده« بدهد تا نخستین همکاری این دو در »قهرمان« شکل بگیرد. 
ضمن اینکه گویا حسین جعفریان مدیریت فیلمبرداری این فیلم را عهده دار خواهد بود.
کمپانی ممنتو قرار است حقوق پخش جهانی این فیلم را از هفته دیگر در بازار فیلم 
برلین به فروش بگذارد. گفته شده است این فیلم برای نخستین بار در فرانسه به نمایش 
درخواهد آمد. می توان پیش بینی کرد با شروع فیلمبرداری از دو ماه دیگر و مشارکت 
ممنتو در آن، هدف گیری سازندگان برای نخستین نوبت نمایش، عرضه در جشنواره 

فیلم کن ۲۰۲۱ باشد.
این نهمین فیلم فرهادی پس از »همه می دانند« است که سال پیش اکران شد.

در  مشهور  افراد  جهان،  کشورهای  بیشتر  در 
افزایش آگاهی از عواقب بیماری های خطرناک 
و بلایای ویرانگر مشارکت می کنند و میلیون ها 
خطرات  کاهش  منظور  به  را  خود  هوادار 
اقدامات  و  مالی  اهدای کمک های  به  احتمالی، 
انسان دوستانه تشویق می کنند، اما جکی چان 
که  ویروس کرونا  با  مقابله  برای  گرفت  تصمیم 
تاکنون بیش از از 800 قربانی در چین  داشته است 
قدم متفاوتی بردارد که مورد پسند هزاران نفر از 

مردم در سراسر جهان قرار گرفت.

جکی چان گفت: من نمی خواهم خیابان های خالی ای 
را ببینم که باید شکوفا شوند، همانطور که نمی خواهم 
افراد غمگینی را ببینم که باید از زندگی لذت ببرند، از 

این روی می خواهم اثرگذار باشم.

جکی چان بازیگر چینی وعده داده به شخصی که 
میلیون  یک  کند،  کشف  را  کرونا  ویروس  واکسن 
یوان معادل ۱۴۳ هزار دلار بپردازد. این بازیگر معتقد 
است که این جایزه می تواند عامل تسریع در کشف 
لباس های محافظ و  برای تهیه  افزود  او  باشد،  دارو 

ماسک های پزشکی نیز کمک مالی کرده است.
تن   ۸۱۴ به  چین  در  ویروس کرونا  قربانیان  تعداد 
رسیده و این تعداد در بازه زمانی دو ماه از تعداد مرگ و 
میرهای ناشی از ویروس سارس فراتر رفته است. برخی 
از سیاستمداران شرقی، آمریکا را به دسیسه چینی 
برای توقف اقتصاد چین با هر ترفندی حتی انتشار 
ویرووس کرونا در بین مردم این کشور متهم می کنند 
و برخی دیگر نیز خوردن غذاهای عجیب مانند گوشت 
خفاش، مار و یا پانگولین را دلیل انتقال این ویروس 

مرگبار در چین می دانند.

با افزایش شمار مبتلایان و قربانیان ویروس کرونا در 
چین، صنعت سینمای این کشور غرفه های خود را 
در بازار فیلم اروپا در جشنواره برلین 2020 لغو کرد.

به گزارش »دنیای هوادار«، پیش بینی  می شد بازار 
فیلم اروپا )EFM( امسال میزبان حضور رکوردشکن 
صنعت سینمای چین باشد اما با توجه به افزایش 
بحران جهانی مرتبط با شیوع ویروس کرونا و کشته 
شدن بیش از هزار نفر در چین، صنعت سینمای چین 
امسال و در هفتادمین جشنواره فیلم برلین غایب 

خواهد بود.
کمپانی های چینی که امسال قصد حضور در بازار 
فیلم اروپا )EFM( در جشنواره برلین را داشتند به 
ویزا،  دریافت  برای  ایجاد شده  دشواری های  سبب 
آلمان  به  لغو سفرهای خود  به جز  گزینه دیگری 

نداشته اند.
»ماتیس ووتر نول« رئیس بازار فیلم اروپا نیز از لغو 

برنامه چتر سینمای چین که قرار بود برای اولین 
تاسف  ابراز  شود  برگزار  سینمایی  بازار  این  در  بار 
چون  چینی  کمپانی های  بزرگترین  گفت  و  کرد 
 »Alibaba Pictures« و   »Wanda Media«
بازار جشنواره  از  محبور شده اند پروژه های خود را 

کنار بگذراند.
جشنواره  هفتادمین  کامل  برنامه  براعلام  بنا 
فیلمی  هیچ  امسال  چین  سینمای  برلین،  فیلم 
اما  ندارد  برلین  جشنواره  رسمی  بخش های  در 
کشورهایی چون هنگ کنگ و تایوان در جشنواره 

حضور دارند.
هفتادمین جشنواره فیلم برلین از تاریخ ۲۰ فوریه تا 

اول مارس )یکم تا یازدهم اسفند( برگزار می شود.

به  گذشته  دهه  طول  در  اسکار  آکادمی 
بازیگرانی مانند گری اولدمن، واکین فینیکس 
و بیشتر جایزه اهدا کرده است که در این 

گزارش به آنها پرداخته ایم.

به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از وبگاه اسکرین 
رنت به رتبه بندی فیلم هایی پرداخت که در دهه 
اخیر توانسته اند جایزه بهترین بازیگر مرد اسکار 
را دریافت کنند. این لیست بر اساس امتیاز و 
 IMDb محبوبیت این فیلم ها در سایت معتبر

رتبه بندی شده است.
این سایت نوشت: بازیگری می تواند یک فیلم را 
با شکست مواجه کند و یا آن را با موفق کند. 
البته فاکتورهای زیاد دیگری نیز هستند که روی 
کیفیت فیلم تاثیر دارند و آن را بالا می برند، اما 
بازیگری نقش مهم و وسیعی را در خلق فیلم 
ایفا می کند. فیلمی می تواند کاملا بدون نقص 
فیلمبرداری، تدوین و نوشته شده باشد، اما بدون 
یک بازیگری قانع کننده تقریبا هیچ معنایی ندارد.
لیست  این  فیلم های  تمامی  در  خوشبختانه 
بازی های خوبی ارائه شده است؛ به قدری خوب که 
باعث شده بازیگران آن ها برای بخش بازیگری مرد 
اسکار، جایزه دریافت کنند. در ادامه نمره ۱۰ فیلمی 
که در دهه اخیر فاتح اسکار بازیگری شدند را با نمره 

IMDb )امتیاز مخاطبان حاضر( بررسی می کنیم.

لینکلن - 7.3
در انتهای لیست، نام فیلم لینکلن را داریم که در 
حال حاضر و در کمال تعجب امتیاز ۷.۳ را دارد. 
در ابتدا به نظر نمی رسید که مخاطبان به این 
فیلم با روند کند و تا حدی پیچیده نظر مثبتی 
نشان دهند. دنی دی لوئیس برای نقش آبراهام 
لینکلن در این فیلم جایزه اسکار را از آن خود 
کرد. با این حال که بازی او بی نظیر بود اما در این 

لیست جایگاه آخر را دارد.

تاریک ترین ساعت - 7.4
در این فیلم سینمایی که دوباره یک شخصیت 
نقش  اولدمن  گری  هستیم،  شاهد  را  سیاسی 
وینستون چرچیل را بازی می کند و فیلم داستان 
اقدامات او در طول جنگ جهانی دوم و بحران 
کابینه جنگ را دنبال می کند. بازی اولدمن با 
انجمن  بفتا و  برنده شدن جوایز گلدن گلوب، 

بازیگران مورد تحسین جهانی قرار گرفت.

تئوری همه چیز - 7/7
واضح است که آکادمی اسکار فیلم های ژانر بیوگرافی 
را می پسندد. فیلم سینمایی »تئوری همه چیز، 

جزیئات زندگی تراژدی و زندگی استیفن هاوکینگ 
را روایت می کند که خیلی عالی توسط ادی ردمین 
بازی شد. او جوایز متعددی از جمله بفتا، گلدن 

گلوب، انجمن بازیگران و اسکار دریافت کرد.

منچستر کنار دریا - 7.8
فیلم  آفرینی خود در  برای نقش  افلک  کیسی 
سینمایی »منچستر کنار دریا«، داستان مردی پر از 
مشکل و افسرده است که از او درخواست می شود از 
برادرزاده اش پس از مرگ برادرش محافظت کند. 
افلک برای این نقش بسیار مورد توجه آکادمی بود 
و تعجبی نداشت او را برنده جایزه بدانیم. بر خلاف 
دیگر فیلم ها »منچستر کنار دریا« امتیاز بالایی از 

سایت راتن تومیتو دریافت کرده است.

آرتیست - 7.9
شاید این فیلم یکی از جنجالی ترین فیلم ها در 
دهه اخیر باشد. نه به خاطر اینکه کاری انجام داده 
باشد بلکه به این دلیل که بسیار مورد تحسین و 
تشویق قرار گرفت. اما برخی از مخاطبان عمومی 
حتی نمی توانستند این فیلم را مشاهده کنند. ژان 
دوژاردن با این فیلم به اولین فرانسوی تبدیل شد 
که جایزه اسکار را دریافت می کند و به این ترتیب 

بخشی از تاریخ اسکار شد.

سخنرانی پادشاه - 8.0
سخنرانی پادشاه یک فیلم زندگی نامه ای دیگر 
جایزه  و  آمد  خوش  اسکار  ذائقه  به  که  است 
بهترین فیلم را هم دریافت کرد. کالین فرث اولین 
اسکار جایزه  در دهه گذشته  بود که  بازیگری 
بهترین بازیگر اسکار را در سال ۲۰۱۱ و دوره 
هشتاد و سوم اسکار دریافت کرد. در آن سال 
فرث بازیگرانی مثل جیمز فرانکو و خاویر باردام را 

برای این جایزه کنار زد.

باشگاه خریداران دالاس - 8.0
این درام در مورد خالق باشگاه خریداران دالاس 
با بازی متیو مک کانهی در اسکار موفق بود. این 
نقش آفرینی شاید بهترین بازیگری مک کانهی 
در کارنامه حرفه ای او باشد. او ویژگی های خودش 
را به عنوان یک بازیگر مهم در این فیلم نشان داد.

گفتنی است مک کانهی تنها یک بار نامزد اسکار 
شده و همان یکبار هم جایزه را دریافت کرده است.

از گور برخواسته - 8.0
از گور برخواسته یکی دیگر از فیلم های برنده 
اسکار در دهه اخیر بود. در حالی که خیلی ها 
بوده و  بودند دی کاپریو در فیلم عالی  معتقد 

است  کشیده  آن  برای  را  زیادی  سختی های 
بعضی ها نیز می گویند بازی او ارزش جایزه اسکار 
را نداشته است. با وجود اینکه این فیلم امتیازات 
متوسط را از نقدهای معروف دارد، اما نمره آن در 

مخاطبان سینمایی قابل توجه است.

حماسه کولی- 8.0
 اگرچه رامی مالک برای این فیلم جایزه اسکار را 
دریافت کرده و امتیاز این فیلم نیز بالاست، اما فیلم 
اصلا مورد توجه منتقدان قرار نگرفته و امتیاز ۶۱ 
را از سایت راتن تومیتو دریافت کرده است. بیشتر 
آن ها معتقد هستند که بازی مالک بهترین چیزی 

است که می توان در این فیلم به آن اشاره کرد.

جوکر- 8.6
در  امتیاز ۸.۶  اکنون  »جوکر«  سینمایی  فیلم 
در  فیلم  این  است.  کرده  ثبت   IMDb سایت 
اسکار ۲۰۲۰ دو جایزه بهترین موسیقی و بهترین 
بازیگری را برای واکین فینیکس دریافت کرد. 
جایزه ای که مورد انتظار و سزاوار بود. اما شگفت 
انگیز است که جوکر توسط مخاطب عام تحسین 
می شود چرا که نمره منتقدان به فیلم به ترتیب 
در سایت های معتبر راتن تومیتوز و متاکریتیک 

۶۸ و ۵۹ از صد است.

رتبه بندی برندگان اسکار بازیگر مرد در یک دهه اخیر؛

از لینکلنِ »دنیل دی لوئیس« تا جوکرِ »واکین فینیکس«!
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روزنامه

7 فناوری

آگهی مزایده اموال منقول - نوبت اول 
بموجب پرونده کلاسه ۹۸۱۲۱۶ و دادنامه و اجراییه صادره از شعبه ۲۳ دادگاه عمومی حقوقی کرج له : عباس میرزایی علیه : علی آدینه محکوم علیه محکوم است به پرداخت جمعا ۳/۲۸۹/۲۰۶/۶۳۴ ریال و مبلغ ۱۶۴/۴۶۰/۳۲۲ نیم عشر دولتی. با توجه به اینکه اجراییه 
به محکوم علیه ابلاغ گردیده و در مهلت مقرر نسبت به اجرای حکم اقدام ننموده است بنا به درخواست محکوم له و به منظور استیفای محکوم به و هزینه های اجرایی متعلق به محکوم علیه بشرح ذیل از سوی این اجرا توقیف توسط کارشناسی دادگستری کرج بشرح ذیل 
توصیف و ارزیابی شده و مقرر گردیده از طریق مزایده در تاریخ ۱۳۹۸/۱۲/۱۳ از ساعت ۱۱ صبح تا ۱۲ در محل اجرای احکام مدنی شعبه دادگستری کرج از طریق مزایده بفروش برسد. مزایده برابر ۲ دانگ از ۶ دانگ ملک فوق به ارزش ۳/۳۳۳/۳۳۳/۳۳۳ ریال طبق نظریه 
کارشناس شروع و به هر شخص حقیقی و حقوقی که بالاترین قیمت را بدهد فروخته خواهد شد. ده درصد از وجه مزایده را في المجلس بصورت وجه نقد یا چک بانکی تضمینی از خریدار اخذ و الباقی وجه مزایده ظرف یک ماه از وی وصول و پس از انجام مراحل قانونی و 
صدور حکم تملیک مورد مزایده به نام خریدار منتقل خواهد شد. در صورتی که در مهلت مقرر خریدار وجه مزایده را پرداخت ننماید سپرده وی پس از کسر هزینه های مزایده به نفع دولت ضبط و مزایده تجدید می گردد. کلیه هزینه های نقل وانتقال بعهده محکوم علیه 
است که از محل فروش پرداخت خواهد شد طرفین می توانند ظرف مدت یک هفته از تاریخ مزایده نسبت به نحوه انجام مزایده اعتراض نمایند که در این صورت تا رسیدگی به اعتراض از سوی دادگاه مورد مزایده بنام خریدار منتقل نخواهد شد ضمنا طالبین شرکت در 

مزایده می توانند ظرف ۵ روز قبل از مزایده با اطلاع از مال مورد مزایده بازدید نمایند. چنانچه روز مزایده مصادف با ایام تعطیل باشد روز بعد در همان ساعت و مکان برگزار خواهد شد. 
مورد مزایده و بهای آن طبق نظر کارشناس بدین شرح است:

موقعیت ملک مورد نظر به نشانی :
کرج حسین آباد مهر شهر - میدان فرهنگ - خیابان یاس جنوبی -کوچه ششم غربی - پلاک ۲۴ بازدید نمودم.

ملک مورد نظر دارای عرصه به مساحت دویست و هشتادو یک متر و بیست و پنج دسی متر مربع می باشد که یک باب منزل مسکونی ویلایی با قدمت حدود چهل سال ساخت، نیم اسکلت، طاق ضربی ، دارای یک واحد مسکونی در طبقه همکف به مساحت تقریبی یکصد 
و هشتاد متر مربع سه خوابه، دارای سرویس کامل، داخل بازسازی شده به انضمام یک باب انباری در طبقه زیرزمین می باشد، سرمایش واحد کولر آبی و گرمایش بخاری گازی است، محکوم عیله در زمان بازدید در آن سکونت داشت. 

نظریه کارشناسی:
 با توجه به موقعیت مکانی ملک مورد نظر، راههای دسترسی، کیفیت و نوع مصالح مصرفی، قدمت بنا و با در نظر گرفتن جمیع معاملاتی روز منطقه در صورتیکه منع قانونی برای نقل و انتقال وجود نداشته باشد و بدون در نظر گرفتن دیون احتمالی، ارزش ششدانگ ملک 

مورد نظر جمعا به مبلغ ۱۰/۰۰۰/۰۰۰/۰۰۰ معادل یک میلیارد تومان برآورد و اعلام می گردد. در زمان بازدید ملک محل سکونت محکوم علیه علی آدینه بود. و ارزش ۲ دانگ از ششدانگ ۳/۳۳۳/۳۳۳/۳۳۳ ریال می باشد. ۹۸۱۲۱۶
دادورز اجرای احکام مدنی دادگستری کرج - کسمرادیان

آگهی مزایده اموال غیر منقول )دستور فروش( 
بموجب پرونده کلاسه ۹۸۱۴۰۲ صادره از شعبه ۱۳ دادگاه عمومی حقوقی کرج له: خانم گل بانو مرضیه -جمیله -رجب همگی غیاثوند محمد خانی علیه : امیر عزیز سکینه وحید رحیم -سعید - حمید - مجید همگی غیاثوند محمد خانی مبنی بر فروش ملک مشاع 
غیرقابل افراز تحت پلاک ثبتی ۱۹/۲۵۸ لذا ملک ارزیابی شده و مقرر گردیده در مورخ ۱۳۹۸/۱۲/۱۰ از ساعت ۹ تا ۱۰ صبح در محل اجرای احکام مدنی شعبه دادگستری کرج از طریق مزایده بفروش برسد. مزایده از قیمت به مبلغ ۶/۷۵۰/۰۰۰/۰۰۰ ریال طبق نظریه 
کارشناس شروع و به هر شخص حقیقی و حقوقی که بالاترین قیمت را بدهد فروخته خواهد شد. ده درصد از وجه مزایده را في المجلس بصورت وجه نقد یا چک بانکی تضمینی از خریدار اخذ و الباقی وجه مزایده ظرف یک ماه از وی وصول و پس از انجام مراحل قانونی و 
صدور حکم تملیک مورد مزایده به نام خریدار منتقل خواهد شد. در صورتی که در مهلت مقرر خریدار وجه مزایده را پرداخت ننماید سپرده وی پس از کسر هزینه های مزایده به نفع دولت ضبط و مزایده تجدید می گردد. کلیه هزینه های نقل وانتقال بعهده محکوم علیه 
است که از محل فروش پرداخت خواهد شد طرفین می توانند ظرف مدت یک هفته از تاریخ مزایده نسبت به نحوه انجام مزایده اعتراض نمایند که در این صورت تا رسیدگی به اعتراض از سوی دادگاه مورد مزایده بنام خریدار منتقل نخواهد شد ضمنا طالبین شرکت در 

مزایده می توانند ظرف ۵ روز قبل از مزایده با اطلاع از مال مورد مزایده بازدید نمایند. چنانچه روز مزایده مصادف با ایام تعطیل باشد روز بعددر همان ساعت و مکان برگزار خواهد شد. مال مورد مزایده و بهای آن طبق نظر کارشناس بدین شرح است:
در خصوص تعیین تشریح و ارزیابی پلاک ثبتی ۱۹/۲۵۸ قطعه ۱۱ به استحضار آن مقام محترم عالی می رساند. اینجانب با راهنمایی آقای رجب غیاثوند محمدخانی از محل پلاک ثبتی فوق بازدید نموده. به استناد بازدید و بررسی وضعیت موجود موقعیت محل بررسی 

های محلی و مدارک ارائه شده گزارش و نظریه خود را به شرح ذیل ایفاد می دارد.
۱- اسناد و مدارک: مطابق تصویر اسناد مالکیت تک برگی طلق ارائه شده به شماره سریال ۰۱۵۷۴۵-۰۱۵۷۴۴-۰۱۵۷۴۳-۱۵۷۴۲. سری الف سال ۱۳۹۵ پلاک ثبتی ۱۹/۲۵۸ قطعه ۱۱ تفکیکی مفروز و مجزی شده از قطعات ۶۰-۶۲-۶۱ پلاک ۱۵ فرعی از اصلی مذکور 
ناحیه گرمدره حوزه ثبت ملک فردیس استان البرز عبارت است از شش دانگ عرصه و اعیان یک قطعه زمین به مساحت ۱۱۲/۵متر مربع با حدود و ابعاد مندرج در سند مالکیت از ضلع جنوب به معبر ۶ متری عمومی تعریف شده انتقال قطعی اجرایی شماره ۶۷۲۴ تاریخ 
۱۳۸۷/۰۵/۰۵ توسط دفترخانه اسناد رسمی شماره ۱۱۰ کرج چهاردانگ مشاع از شش دانگ عرصه و اعیان به استثنای بهای ثمن اعیان سه دانگ مشاع از ششدانگ به نام خانم مرضیه پنج دهم دانگ مشاع از شش دانگ عرصه و اعیان به استثنای بهای ثمن اعیان سه 
دانگ بهای مشاع از شش دانگ به نام خانم جمیله پنج دهم دانگ مشاع از شش دانگ عرصه و اعیان به استثنای بهای ثمن اعیان سه دانگ مشاع از شش دانگ مشاع از شش دانگ به نام خانم گل بانو همگی غیاثوند محمد خانی فرزند نباتعلی ثبت وسند صادر شده است.

توضیح: بابت پنج دهم دانگ مشاع از شش دانگ عرصه و اعیان سندی ارائه نگردید. 
۲- پلاک موصوف در وضعیت موجود به صورت یک ساختمان ویلایی قدیمی بیش از ۵۰ سال با بنای یک طبقه در دو قسمت شمال جنوب که حیاط مشاعی مابین دو قسمت قرار دارد به مساحت ۹۰ متر مربع شامل : قسمت جنوبی به صورت یک اتاق خواب - آشپزخانه 
سرویس های بهداشتی و راهروی ورودی قسمت شمالی با ارتفاع نیم متر بالاتر از کف حیاط شامل: پیش خان ورودی و دواتاق سر هم دارای دیوار باربر سقف طاق ضربی نما سیمانی پنجره ها از پروفیل فلزی سبک ساده سیستم سرمایش کولر آبی و گرمایش بخاری گازی 

دارای آب برق و گاز در زمان بازدید به صورت مسکونی در مرحله بهره برداری در استفاده مادر مالکان فوق الذکر وخانم گل بانو قرار داشت.
۳- با توجه به مراتب گزارش فوق شرایط و موقعیت مکانی و زمانی رعایت جمیع جهات و سایر عوامل موثر در موضوع ارزش روز تمامی شش دانگ عرصه ملک موصوف با کاربری مسکونی در صورتیکه جهت واگذاری هیچگونه منع قانونی نداشته باشد و بلامعارض باشد . 

بدون در نظر گرفتن تعهدات ودیون وسایر بدهی که ممکن است وجود داشته باشد مبلغ ۶/۷۵۰/۰۰۰/۰۰۰ ریال معادل ششصد و هفتاد پنج میلیون تومان برآورد و ارزیابی میگردد. ۹۸۱۴۰۲
دادورز اجرا احکام مدنی کرج - خلیل پور

و  دیجیتال  اقتصاد  فناوری های  توسعه  ستاد 
هوشمندسازی معاونت علمی و فناوری ریاست 
موضوع سلامت  اهمیت  به  توجه  با  جمهوری 
این  عرصه  این  به  ورود  با  دنیا،  در  دیجیتال 
از  یکی  را  مردم  زندگی  در  کاربردی  موضوع 
اولویت های نیازمحور و مساله محور ستاد قرار 

داده است.

به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از معاونت علمی 
و فناوری ریاست جمهوری، داشتن گوشی همراه 
به یکی از بدیهیات زندگی امروز تبدیل شده است؛ 
اتفاقی که می تواند منشاء اثری باشد برای مدیران 
نظام سلامت تا از این فناوری برای درگیر کردن 
همه مردم در برنامه های سلامت دیجیتال بهره 
گیرند. وسیله ای کاربردی که می تواند رابطی بین 
مردم و برنامه های اینچنینی باشد، به علاوه حضور 
دانش بنیان های فعال این حوزه که از بطن جامعه 
بیرون آمده اند هم کمک مضاعفی برای آشنایی 

مردم با این نظام پرکاربرد و جهانی است.
این مهم در زیست بوم فناوری و نوآوری و به مدد 
دانش بنیان های خلاق و شتاب دهنده های موثر در 
کشور اجرایی خواهد شد. زیست بومی که چند 

سالی است در کشور مسیر خود را یافته و با کمک 
همه بازیگران خود، سرعتی شتابان گرفته است.

هوشمندسازی ارائه خدمات نظام سلامت یکی از 
راه های پوشش کمبودهای خدمات سلامت در دنیا 
است. این روش کمک می کند تا دسترسی مردم 
به خدمات نظام سلامت افزایش یابد و هزینه های 

درمانی آن ها تا حد قابل قبولی کم شود.
این راه جز با اجرای طرح سلامت دیجیتال که یکی 
از اهداف بلندمدت ستاد توسعه فناوری های اقتصاد 
دیجیتال و هوشمندسازی معاونت علمی و فناوری 

ریاست جمهوری هم هست، میسر نمی شود.
در  موضوعات  تاثیرگذارترین  از  یکی  فناوری 
عوامل  مهم ترین  از  یکی  است.  اخیر  چند سال 
به  را  مردم  معیشت  و  زندگی  که  تاثیرگذاری 
شکل جدی تحت تاثیر قرار داده است. این پدیده 
همه گیر مدیریت جوامع و کشورها را نیز تغییر داده 

است.
یکی از صنایعی که این روزها تحت تاثیر توسعه 
فناوری قرار گرفته، نظام سلامت است. مراقبت های 
پزشکی و بهداشتی که رنگ دیگری به خود گرفته 
و با استفاده از فناوری های مدرن شیوه مدیریت و 

ارائه خدمات آن شکلی نوین یافته است.

در دنیای دیجیتال امروزی شاید دیگر لازم نباشد 
ساعت ها از زمان خود را صرف طی کردن مسیری 
در ترافیک کرد و بعد از آن در صف های طولانی 
انتظار نوبت کشید تا بتوان نزد پزشک رفت و یا از 
خدمات درمانی استفاده کرد. این روزها می توان 
در شرایط نامناسب جسمی از منزل و با کمک 
فناوری های نوین بدون نیاز به مراجعه به پزشک از 

راه دور، دستورات درمانی را دریافت کرد.
از  یکی  ایران  سلامت  نظام  این که  به  توجه  با 
پرچالش ترین حوزه های مدیریتی در کشور است، 
ضروری ترین  از  یکی  دیجیتال  سلامت  اجرای 
نیازهای این حوزه است. البته ایران هم به این نظام 
جهانی پیوسته است؛ اما هنوز در ابتدای مسیر 
سلامت دیجیتال قرار دارد. ایران در تلاش است 
تا با کمک استارتاپ ها و شتاب دهنده ها به جرگه 
کشورهای دارای سلامت دیجیتال بپیوندد. کاری 
که با وجود نظام مدیریت سنتی چندین ساله آن 

کمی سخت و زمان بر به نظر می آید.
فعالیت ۱۵۰ استارتاپ در حوزه سلامت دیجیتال

بر اساس اطلاعات موجود، در حال حاضر با کمک 
دیجیتال  سلامت  نوآوری،  و  فناوری  زیست بوم 
با فعالیت بیش از ۱۵۰ استارتاپ فعال در تلاش 

باز  نظام سلامت کشور  در  را  تا جای خود  است 
دولتی  حمایت های  با  که  دانش بنیان هایی  کند. 
مسیر توسعه این پدیده نوظهور در کشور را هموارتر 

می کنند.
محدوده فعالیت شرکت های فعال عرصه سلامت 
دیجیتال کشور به حوزه های مختلفی مانند تناسب 
اندام و سبک زندگی، مراقبت در منزل، شبکه های 
مدیریت  الکترونیکی،  بازارگاه های  و  اجتماعی 
و خدمات  پیشرفته  مراقبت  و  تشخیص  دانش، 
آموزشی محدود می شود. این در حالی است که 
سلامت دیجیتال گستره بزرگ تر و وسیع تری برای 

فعالیت دانش بنیان ها و شتاب دهنده ها دارد.

تدریس مسایل امنیتی در مدارس آمریکا 
توسط ربات اجتماعی

محققان دانشگاه دلوار واقع در آمریکا به منظور 
تدریس مسائل مربوط به امنیت سایبری به دانش 
ربات  یک  از  ابتدایی  دوره  پنجم  آموزان کلاس 

اجتماعی به نام Zenbo استفاده می کنند.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از پایگاه خبری 
 ۶۰ تنها  که  کوچک  ربات  این  دیلی،  ساینس 
سانتیمتر ارتفاع دارد، چهره جذابی داشته و قادر 

است در مقابل کودکان لبخند بزند. همچنین با 
قادر است محیط  از حسگرهای درونی  استفاده 

اطراف را به طور کامل درک کند.
این ربات به گونه ای برنامه ریزی شده است که با 
تعریف کردن داستان های کودکانه، مسایل امنیتی 
را در قالب این داستان ها به دانش آموزان آموزش 
که  می کند  مطرح  را  پرسش هایی  و  می دهد 
دانش آموزان باید در طول هفته درباره آن فکر کرده 

و در جلسه بعد پاسخ آن را در کلاس بیان کنند.
به گفته محققان این نحوه آموزش اثر قابل توجهی 
بر یادگیری مسایل امنیت سایبری توسط دانش 

آموزان دارد.
بر اساس گزارشات رسانه ای، کودکان ۸ تا ۱۲ ساله 
آمریکایی به طور متوسط روزانه ۶ ساعت را صرف 
فعالیت های آنلاین می کنند و با احتساب مدت 
زمان استفاده از فناوری های آنلاین در کلاس های 
درس، این مدت به ۹ ساعت افزایش می یابد. این 
در حالی است که کودکان معمولا با تصور کمک 
به دیگران به سادگی اطلاعات شخصی خود را 
در اختیار سایرین قرار می دهند. بنابراین آموزش 
زودهنگام امنیت سایبری به کودان دارای اهمیت 

بالایی است.

توسعه سلامت دیجیتال در کشور، اولویت معاونت علمی ریاست جمهوری است
فعالیت ۱۵۰ استارتاپ در حوزه سلامت دیجیتال

سلامت و پزشکی
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»دنیای هوادار« بررسی می کند؛

تفاوت قلعه نویي با دیگران چیست؟
مبادا باختِ بد پرسپولیس به الدحیل عادت فوتبال ایران شود!

»سپاهان«: 

»نیازمند«  تا ۱۴۰۰ با ماست
»آنتونی مارسیال«:

مورینیو نباید از من انتقاد می کرد
»ایوانوویچ«:

هازارد بال پرواز رئال خواهد شد

قلندر

اخبار ورزشی

مجید  سعیدی

امیر قلعه نویي که به شهادت دوست و دشمن 
اداره تیم ملي فوتبال  براي  شایسته ترین فرد 
بود، در عین شایستگي و در حالي از سوي کج 
اندیشان و مغرضان سیاسي )!( کنار گذاشته شد، 
در روز جشن ۴۱ سالگي انقلاب شکوهمند تنها 
کسي بود که شادي را بر لب مردم غمگین و 

عبوس ایران نشاند.
امیر و شاگردانش در امارات تیم عربي العین را که 
سابقه قهرماني آسیا را دارد و پولدارترین باشگاه 
حوزه خلیج فارس به شمار مي رود گلباران کرد.

امیرخان در حالي با سپاهان العین را گلباران کرد 
که به دنبال انتصاب معنادار اسکوچیچ به عنوان 
سرمربي تیم ملي )!( این انتصاب را به وي تبریک 
گفته بود و در حمایت از تیم ملي فوتبال ایران 

قول هر گونه همکاري را داد!

تا  زمین  گذشته  با  امیرخان  اینکه  یعني  این 
آسمان تفاوت پیدا کرده و حالا بسیار پخته تر و 
مردانه و البته پهلوانه عمل مي کند. درست مثل 

مردان بزرگ!
امیر که در عین جواني در تیم بزرگ شاهین و با 
بازیکنان اسمي و نامدار بازوبند کاپیتاني را بر بازو 
بست! این روزها نیز با نوع رفتارش و نوع صحبت 
هایش ثابت کرده که کاپیتان همه مربیان حال 

حاضر فوتبال ما و جلوتر از همه آن ها است.
او یک سرمایه واقعي است. یک مربي ارزشمند 
که حالا آسیا هم به او نگاه دیگري دارد. نگاهي 
امیر مي  و کاربلد.  بزرگ  به عنوان یک مربي 
خواهد سپاهان را قهرمان آسیا کند. این کار در 
شرایط فعلی فقط از او ساخته است. سی سال 
ایران در آرزوي این عنوان است  است فوتبال 
و امیر تنها کسي است که این آرزو را برآورده 

خواهد کرد.
امیر تیمي درست کرده در قواره قهرماني آسیا. 
فقط باید او را حمایت کرد و از چوب گذاشتن لاي 
چرخ )!( که عیب فوتبال ماست پرهیز شود. امیر 
با سپاهان باید به اصلاح طلب هاي رادیکال که 
بابي تدبیري همه ي امید ها را ناامیدکردند، ضرب 
شصت نشان دهد که بی شک امیر مي تواند! آهاي 

مخالفان ژنرال! آیا مي دانید بردن العین آن هم با 
چهار گل در امارات یعني چه؟ آقاي روحاني، آقاي 

جهانگیري و آقاي واعظي! شما چطور؟

مبادا باختِ بد پرسپولیس به الدحیل عادت 
فوتبال ایران شود!

پرسپولیس خسته است و ایستا بازي مي کند! 
نشاط لازم و دوندگي مورد انتظار در پرسپولیس 

وجود ندارد!
مقابل استقلال هم اگر مجیدي با تعویض قائدي 
خودزني نمي کرد، بعید بود پرسپولیس بتواند 
بازي را به تساوی بکشد! این ها هیچ ربطي به 

یحیي ندارد.
در بازي با استقلال دیدیم که سید جلال پا به 
سن گذاشته شده را )!( که طبیعي بود بازي با 
الدحیل نیمکت نشین شود که شد. اما انتظار 
نداشتم پرسپولیس مثل بازي با استقلال فقط 
به فکر مالکیت توپ آن هم در عرض باشد )نه 
در عمق و رسیدن به گل !( پرسپولیس بعد از 
گلي که از روي عادت بد فوتبال ایران خورد، روي 
گل دوم نیز چشم اسفندیارش باز بود و در بیشتر 
زمین  در  توپ  به حفظ  فقط  بازي هم  دقایق 

حریف پرداخت!

حفظ توپي بي هدف! آن هم در حالي که دو 
مهاجم قد بلند و سرزن در زمین داشت. یحیي 
باید در مورد این ها فکری کند. هم سانتر نکردن 
و هم مالکیت بي نتیجه در عرض و هم ایستا بازي 

کردن چه معنایی دارد؟
پرسپولیس مثل پیشکسوتان بازي مي کند. توپ 
باید تو پاي بازیکن خودي ارسال شود تا در فضاي 

خالي و...!؟
جلوي الدحیل که پرسپولیس نزدیک ۷۰ دقیقه 
تو زمین حریف خیمه زده بود! حتي براي یکبار 
و  خالي  فضاي  به  تهاجم  براي  توپي  ندیدیم 
استفاده از سرعت تهاجمي ارسال شود و هرچه 

بود مالکیت بي نتیجه در عرض بود که این براي 
هر تیمي در مقابل پرسپولیس حکم رویا دارد. ولو 

الدحیل که دنبال حفظ نتیجه بود.
نمي خواهم به خاطر یک باخت تیم صدر نشین 

لیگ را مواخذه کنم. اما واقعیت را باید پذیرفت.
واقعیت این است که پرسپولیس با وجود صدر 
نشیني در لیگ، ماه ها است خوب و تماشاگر 
پسند بازي نمي کند و بدتر از همه اینکه عادت 
بد فوتبال ایران هم به آن سرایت کرده! همان 
عادتي که در بازي با ژاپن در جام ملت هاي آسیا 
شاهدش بودیم! مات شدن بازیکنان قبل از سوت 

زدن داور و رها کردن بازي!

کنایه  و  تند  توئیتی  انتشار  با  سپاهان  فوتبال  تیم  توئیتر 
آمیز تاکید کرده که نیازمند تا سال 1400 با باشگاه اصفهانی 

قرارداد دارد.

به گزارش »دنیای هوادار«، پیام نیازمند با قراردادی دو ساله و در ابتدای 
لیگ هجدهم به سپاهان پیوست و اگر قراردادش را چند ماه پیش تمدید 

نکرده بود، در پایان لیگ نوزدهم بازیکن آزاد به شمار می رفت.
اما باشگاه سپاهان که خیلی زود متوجه اهمیت این بازیکن در ترکیب 
قبول  با  هم  او  و  داد  قرارداد  تمدید  درخواست  نیازمند  به  تیم شد، 
پیشنهاد باشگاه، یک فصل دیگر قراردادش را تمدید کرد و با این وصف 
تا پایان لیگ بیستم یا به قول توئیتر تیم فوتبال سپاهان، او تا سال 

۱۴۰۰ با سپاهان قرارداد دارد.
محتوای توئیتر تیم فوتبال سپاهان به شرح زیر است:

پیام نیازمند ابتدای امسال قرارداد خود را با سپاهان تمدید کرد و تا 
سال ۱۴۰۰ قرارداد دارد. برای ترسیدن از سپاهان و حاشیه سازی های 
نخ نما شده و دهه هفتادی خیلی زود است. وقت زیاد است؛ به هم 

می رسیم.

آنتونیو مارسیال ستاره فرانسوی یونایتد هنوز از رفتار سرمربی سابق خود 
دلخور است.

به گزارش »دنیای هوادار«، آنتونی مارسیال از جمله بازیکنانی بود که در روزهای حضور 
ژوزه مورینیو روی نیمکت یونایتد، در مقاطعی مورد غضب سرمربی پرتغالی قرار گرفته 

بود اما با ورود سولسشر همه چیز برای او تغییر پیدا کرد.
 مهاجم باشگاه منچستریونایتد می گوید که پس از انتقادات مورینیو از او، نهایت تلاش 

خود را کرد تا به وی نشان دهد شایسته حضور در ترکیب اصلی شیاطین سرخ بود.
انتقاد مورینیو از آنتونی مارسیال در رسانه ها موجب شده بود تا ستاره فرانسوی از این موضوع 
ناراحت شود. هرچند که وی هر زمان که به زمین می آمد، تاثیر خود را با گلزنی نشان می داد.

مارسیال در مصاحبه جدید خود تایید کرد که از اینکه مورینیو به صورت علنی از او 
انتقاد می کرد بسیار ناراحت بود. او به رادیو مونته کارلو گفت:»من ترجیح می دادم که 

او این موضوع را مستقیم به من بگوید و نیازی نبود که در رسانه ها از من انتقاد کند.
پس از این اتفاق به صورت جدی می خواستم به او ثابت کنم که اشتباه کرده است. او 
در چند بازی اول من را از ابتدا در ترکیب قرار نمی داد ولی هر بار که به زمین می آمدم، 
گلزنی می کردم.  در نهایت مورینیو به من گفت حالا می فهمی که من چه می خواستم. 

من فقط می خواستم به او نشان بدهم که شایستگی حضور در میدان را دارم.«

هم تیمی سابق هازارد تردید ندارد که او در رئال مادرید خود را ثابت خواهد کرد.

ادن هازارد تابستان امسال تبدیل به گران ترین بازیکن تاریخ رئال مادرید شد. برای 
جذب او ۱۰۰ + ۳۰ میلیون یروو هزینه کردند اما شروع خوبی نداشت.

هازارد در تمرینات پیش فصل مصدوم شد و هفته های اول لالیگا را از دست داد 
و دو ماه زمان برد تا او به فرم گذشته خود نزدیک شود اما دقیقا زمانی که در حال 
برآورده کردن انتظارات بود، در بازی با پی اس جی دچار مصدومیت شد. پس از سه 
ماه هازارد حالا آماده بازگشت به میادین است و انتظار می رود یکشنبه پیش رو برابر 

سلتا در سی دقیقه پایانی وارد زمین شود.
تردیدهایی در مورد اینکه او در رئال به همان ستاره مورد نظر تبدیل خواهد شد، 
وجود دارد ولی برانیسلاو ایوانوویچ مدافع صرب سابق چلسی که چند سال با هازارد 

هم تیمی بود،  شک ندارد که ستاره بلژیکی در رئال پاسخ منتقدان را خواهد داد.
ایوانوویچ ادامه داد:» مصدومیت اتفاق تلخی برای هر بازیکنی است. رئال بزرگترین 
باشگاه دنیاست و سطح توقعات و فشار در این باشگاه بالاتر از هر جای دیگری است. 
هازارد می تواند این دوره را پشت سر بگذارد و امیدوارم مصدومیت سد راه او نشود. 
خوش شانسم که خیلی مقابل او قرار نگرفته ام و در عوض از هم تیمی بودن با او 

لذت برده ام. هازارد بال پرواز چلسی بود و در رئال نیز همینگونه خواهد بود.«


